


Styrelseberättelse.

I enlighet med vad i stadgarna föreskrives får styrelsen

härmed efter avslutat arbete för verksamhetsåret 1920-1921 avgiva

följande berättelse:

Överstyrelsen konstituerade sig på sitt första samman

träde för året sålunda:

Ordförande: C. Hellberg, 
v. Ordf. : B. Nylund, 
Sekreterare: E. Ahlström, 
v. Sekr. : S. Rydow, 
Skattmäst.: K. Sundholm, 
v. skattm. : C. Wilhelmsson, 
Mat.förv. : E. Sundberg, 
v. matf. : S. Lindblad, 
Klubbmäst.: F. Dahlström, 
v. klubbm.: E .Ekberg, 

samt utan funktion;
E. Biöre, 
J. Bång, 
E. Nordberg, 
B. Nordensköld, 
V.N. Petsén 

samt suppleant:
E. Torbiörn.

Till Internationell kommitté utsågos samtidigt;

Herr Sundholm /ordf./
" Ahlström,
" Jönsson, 
" Nordensköld.

Till Tranebergstyrelse valdes:

Herr Ekberg /ordf./
" Petsén,
" Sundholm, med 

suppleanterna
Herr Lindblad,

" Sundberg.

Till Hjälpfondsstyrelse valdes:

Herr Hellberg, 
" Sundholm, 
" Wilhelmsson.

Till Expeditionschef utsågs v. skattmästaren Wilhelmsson.

Något verkställande utskott valdes icke.

Överstyrelsen har under det gångna arbetsåret avhållit 

icke mindre än 27 sammanträden samt sammankallat medlemmarna till 

6 allmänna sammanträden.

Överstyrelsesammanträdena hava av Ö.S.-medlemmarna be

vistats följande antal gånger;

C. Hellberg ........... .närvarit vid 14 sammanträden.
E. Ahlström ............ " " "
E. Biöre .......... " " 4 "

J. Bång " " 16 "

E. Dahlström........... " n 14 "

E. Ekberg................... " " 22 "

E. Nordberg............... " " "

B. Nordensköld.... " " "

B. Nylund................. " " 17 a

V.N. Petsén............. " " "

S. Rydow...................... " " 12 "

E. Sundberg....... " "

"
20 "

"



och suppleanterna:
S. Lindblad....närvarit vid 6 sammanträden
E. Torbiörn.... " " "
C. Wilhelmsson. " " 22 "

Dessutom hava av olika anledningar till Ö.S.-sammanträden 

inkallats Herrar Skoglundh, Norling och Donald.

Det gångna arbetsåret har tillfört föreningen ett mycket 

stort antal medlemmar, så att föreningens medlemssiffra vid års

skiftet 1920-1921 utgjorde 1571. Inseende nödvändigheten att icke 

i föreningens böcker låta kvarstå medlemmar, vilkas intresse för 

föreningen synbarligen var mycket litet, bl.a. skönjbart i dessa 

medlemmars obenägenhet att inbetala resterande medlemsavgifter, 

företog Ö.S. under årets lopp en radikal urgallring, och hava så

lunda under verksamhetsåret utvoterats 250 st. medlemmar. Denna ko

lossala tillströmning av medlemmar, vilken alltjämt pågår, om också 

icke i samma höga grad, har nödvändiggjort att de olika sektions

styrelsernas arbete fått allt större omfattning.

Glädjande är, att föreningens ekonomi detta årsskifte vi

sat en bättre ställning än föregående år, vilket emellertid icke 

får tydas så att föreningens ekonomi är god, vadan sålunda alltjämt 

den största sparsamhet med influtna medel är absolut av nöden, vil

ket icke nog kan understrykas i dessa bistra tider.

Ö.S. vill icke underlåta att giva föreningens medlemmar ett 

erkännande för deras villighet att under år 1920 inbetala årsavgif

terna, vilket Ö.S. velat taga såsom ett tecken på att medlemmarna 

i sin mån velat bidraga till ett ytterligare stärkande av förening

ens ställning.

Även under det förflutna året hava myndigheterna tillåtit 

arrangement av dans å Tranebergs Idrottspark. Härigenom har idrotts 

platsens framtvingade utgifter kunnat helt inbetalas av inkomsten 

på dansen och föreningen sålunda icke tillskyndats några direkta 

utgifter för reparationer, vakthållning etc.

Under hösten igångsattes en genomgripande omläggning av 

fotbollsplanen, vartill medel togos ur föreningens kassa enligt 

beslut å allmänt sammanträde. Till täckande av dessa utgifter har 

emellertid föreningen från Stockholms Fotbollsförbund erhållit ett 

bidrag av 1500 kronor, varjämte en ansökan finnes liggande hos 

Svenska Fotbollsförbundet med anhållan om ett bidrag av 2500 kro

nor, vilken fråga ännu icke slutbehandlats. Arbetet med fotbolls

planen har återupptagits nu på vårsidan och torde vara avslutat, 

däri inbegripet uppväxt av gräset, bortåt mitten av sommaren. Ge

nom vår föreningensmedierna, Axel Korling, energiska förespråkande 

hos vederbörande nödhjälpsmyndigheter för Traneberg vid erhållan

de av understöd i form av gratisarbetekraft vid anläggandet av lö-






